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1. Opening

Voorzitter Martien Molenaar opent de vergadering en heet de aanwezige leden welkom bij de
vijfde Algemene Ledenvergadering van de Kring voor Aardobservatie en Geo-Informatica. Dit jaar
zijn, naast het bestuur, 16 leden aanwezig.

2. Mededelingen

• Met bericht zijn afwezig de leden de Loor, Roozekrans, de Jong en het bestuurslid van der
Meer.

• De voorzitter meldt het trieste nieuws van het overlijden van de leden ten Brummelhuis en
ten Haken, waarop 1 minuut stilte in acht wordt genomen.

• Uit de zaal komt de vraag of er een electronische nieuwsbrief bestaat. De secretaris antwoordt
dat dit nog niet het geval is maar dat een web site wel voorzien is voor later dit jaar zodat
electronische nieuwsvoorziening binnen bereik is.

• Er wordt na punt 10 een extra agendapunt ingelast, namelijk de instelling van een
lustrumcommissie.

• De voorzitter vraagt Klaas Jan Beek met Nico Bunnik de vergadering te verlaten om een en
ander voor te bereiden, de werkelijke reden is de vergadering akkoord te laten gaan met het
voorstel om Klaas Jan tot erelid te benoemen.  Een ieder gaat akkoord waarop besloten wordt
agendapunt 9 naar voren te halen en meteen het erelidmaatschap toe te kennen.

9. Terugmelding ISPRS2000

Klaas Jan Beek wordt onder instemmend applaus benoemd tot erelid van de Kring voor
Aardobservatie en Geo-informatica. De voorzitter spreekt lovende woorden tot de aanjager van
ISPRS2000, en prijst zijn vele nationale en internationale contacten. Samen met de
penningmeester overhandigt de voorzitter Klaas Jan Beek het bijbehorende certificaat.

Vervolgens doet het kersverse erelid kond van het succes van het grote ISPRS congres. De
inspanningen van de KvAG worden aangehaald, jammer was dat slechts 20% van de KvAG-leden



aanwezig was! Het bezoekersaantal in het algemeen was trouwens tot het laatste moment een
punt  van zorg; uiteindelijk zijn de cijfers boven verwachting hoog, zo'n 3000-4000 bezoekers in
totaal, waaronder ruim 2500 congresbezoekers (er was ook een grote expositie).
Wetenschappelijk èn financieel geslaagd! De definitieve afrekening wordt rond de zomer van
2001 verwacht.

3. Verslag ALV 2000

Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 15 maart 2000 te De Bilt wordt
doorgenomen door de voorzitter.  Het wordt ongewijzigd vastgesteld, er is geen commentaar naar
aanleiding van het verslag.

4. Jaarverslag KvAG activiteiten 2000

De secretaris doet verslag van de activiteiten die de Kring het afgelopen kalenderjaar heeft
georganiseerd.  Maar liefst 7 themadagen zijn er in 2000 georganiseerd, maar het absolute
hoogtepunt was uiteraard het 19e ISPRS congres in Amsterdam! Opvallend gegeven is dat de
meeste themadagen bijzonder goed bezocht werden, een uitschieter was de "Geo-Informatiedag
Nederland 2000" georganiseerd in de Reehorst te Ede. Met zo’n 360 deelnemers was deze dag
een overweldigend succes die zeker een vervolg gaat krijgen, mede door de vruchtbare
samenwerking met een viertal zusterverenigingen/-organisaties.

De belangstelling van mensen die (nog) geen KvAG-lid zijn neemt toe, een reden om wellicht een
speciale regeling te treffen (deelnamekosten gelijkstellen aan lidmaatschapskosten KvAG).

5. Programma KvAG activiteiten 2001

Ook in het nieuwe jaar hoopt de KvAG weer een aantal interessante themadagen te organiseren.
Op dit moment liggen de volgende dagen reeds vast.
• 25 januari - GPS-INS integratie voor de grootschalige gegevensinwinning - TU Delft
• 12 Juni 2001: XML-GML - Alterra Wageningen
• Najaar 2001:  Mobiel GIS

6. Financieel verslag 2000

Penningmeester Henk Thiadens neemt het financieel jaarverslag 2000 door. Het ledenaantal
vertoont nog immer een daling, echter, er is slechts sprake van een lichte afname: op 31
december 2000 telde de KvAG 668 leden tegeover 686 een jaar eerder. De cijfers schommelen
enigszins daar de penningmeester geen rekening houdt met het binnenkomen van een aantal
uitstaande contributies (in totaal 47). De betreffende leden zijn daarmee eigenlijk al van de
ledenlijst gehaald.

Het probleem van de wanbetalende leden is niet nieuw, vraag blijft hoe dit aangepakt moet
worden. Een suggestie is om de maning direkt gepaard te laten gaan met een acceptgiro, een
andere suggestie is om de kosten van de maning door te rekenen aan het betreffende lid.

Overigens laat het overzicht van de saldi het beeld zien van een uiterst gezonde vereniging.



7. Kascommissieverslag + benoeming Kascommissie 2001

De kascommissie, bestaande uit de heren Nico Bunnik en Henk Pouwels, is samen met het
reserve-lid Steven de Jong bijeen geweest. De heren adviseren de penningmeester om voortaan de
"samengestelde posten" afzonderlijk gesplitst in de boeken vast te leggen, teneinde meer
duidelijkheid te bieden.

Het voorstel om de penningmeester decharge te verlenen over het gevoerde financiële beheer over
het jaar 2000, wordt met applaus overgenomen.

Daar Nico Bunnik zich na 2 jaar terugtrekt uit de kascommissie zullen Henk Pouwels en Steven
de Jong volgend jaar de boeken controleren. Karl Grabmaier wordt als reserve-lid benoemd.

8. Begroting 2001

De penningmeester presenteert de begroting voor 2001. Hij stelt voor de contributie voor
individuele leden te verhogen met ƒ5,= tot ƒ35,=. De contributie voor firmaleden verandert niet.
De reden voor de verhoging is de komst van een nieuw medium dat de KvAG zelf moet
bekostigen wanneer het Kringnieuws (en de tijdelijke opvolger "Remote sensing & Geo-
informatie") niet meer bestaat. Aangezien het ledenaantal een lichte daling vertoont en de
lopende kosten (inclusief de kosten voor de "nieuwe"  nieuwsbrief) uit de contributie moeten
worden bekostigd is een verhoging verantwoord.  De vergadering gaat akkoord met het voorstel.

Uit de toelichting op de begroting blijkt dat onder punt 12 (lustrum) ƒ 5.000,= is begroot. Dit
wordt echter omgezet in een voorziening daar niet het eerste lustrum van de fusievereniging
KvAG in 2001, maar de oprichting van de NVF wordt aangegrepen voor een feestelijke activiteit -
in 2002 precies 70 jaar geleden.

Opvallend zijn verder de posten die gerelateerd zijn aan PR en voorlichting, de realisatie van een
web site (ƒ5.000,=) en de produktie van een nieuwe folder (ƒ2.500,=).

Vanuit de vergadering wordt de vraag gesteld waarom het individuele ledenaantal wordt
aangeduid als "592-41".  De penningmeester legt uit dit slaat op 41 mensen waarvan
waarschijnlijk geen contributie meer is te verwachten.

Henk Pouwels uit de wens om bij de volgende vergadering een overzicht te hebben van het
ledental en de samenstelling van het ledenbestand door de jaren heen zodat trends kunnen
worden opgespoord. Deze suggestie wordt enthousiast overgenomen.

10. Bestuurswisseling

Het KvAG-bestuur zal een aantal wijzigingen ondergaan conform onderstaand overzicht:

Voorzitter Freek van der Meer
Vice-voorzitter/Sectie Fotogrammetrie George Vosselman
Penningmeester Henk Thiadens
Secretaris Frans van der Wel
Programma-coördinator/PR Dian Jansen 
Sectie RS Allard de Wit
Sectie GIS Peter van Oosterom

Scheidend voorzitter Martien Molenaar vraagt de vergadering in te stemmen met de
functiewijzigingen voor Freek van der Meer (voorzitter) en George Vosselman (vice-voorzitter) en
de derde termijn van Henk Thiadens als penningmeester. Verder wordt Dian Jansen



(Meetkundige Dienst van Rijkswaterstaat) voorgesteld als nieuw bestuurslid die de PR en het
programma-secretariaat onder haar hoede krijgt. Nadat deze bestuurswisseling door de
aanwezigen bekrachtigd is, draagt Martien Molenaar de hamer over aan George Vosselman, bij
afwezigheid van Freek van der Meer.

In zijn afscheidswoord verhaalt Martien Molenaar kort over de historie van de KvAG en haar
wortels in de NVF en Kring voor Remote Sensing.  De KvAG is een gezonde vereniging die
uitstekende relaties onderhoudt met haar zusterverenigingen.

De kersverse vice-voorzitter spreekt Martien Molenaar nog toe en benadrukt zijn betrokkenheid in
het werkgebied, van voorzitter van de wetenschappelijke commissie van ISPRS tot lid van de
Science Commission van OEEPE en nu dan rector van het ITC.  Na overhandiging van het cadeau
wordt de vergadering vervolgd.

Ingelast agendapunt: lustrumcommissie

In 2002 is het 70 jaar geleden dat de Nederlandse Vereniging voor Fotogrammetrie werd
opgericht. De NVF is in 1996 opgegaan in de KvAG. Als oudste peiler van onze vereniging is de
NVF maatgevend voor een lustrumfeest. Een speciale commissie zal worden belast met de
voorbereiding van de feestelijke activiteiten in 2002, bestaande uit de heren Bunnik,
Timmerman, Lavigne en, namens het bestuur, Thiadens.

11. Rondvraag

Henk Pouwels informeert naar een"fonds voor gepensioneerden". Het bestuur meldt dat hier
over nagedacht wordt, er bestaan wel enige kanttekeningen over de haalbaarheid van iets
dergelijks.

Nico Bunnik komt terug op het dalende ledenaantal en pleit voor een gerichte actie om meer
leden te werven. Folders op themadagen zouden kunnen helpen, volgens Martien Molenaar. Punt
is dat een belangrijk deel van het publiek op deze dagen reeds lid is van een andere vereniging,
aldus Jan Timmerman. Dit sluit aan bij recente ontwikkelingen - de KvAG heeft een uitnodiging
ontvangen om met andere verenigingen als NVG, NVK, en VGVI te praten over
samenwerkingsvormen, aldus Peter van Oosterom. Behalve het organiseren van een gezamenlijke
studiedag (15 februari 2002), kunnen de gesprekken verder gaan en zelfs leiden tot een fusie.
Denk daarbij aan een grote, professioneel geleide vereniging met verschillende secties. Het
komend jaar zal er op dit vlak wellicht meer nieuws te melden zijn!

Henk Thiadens meldt dat er in 2002 een gezamenlijk evenement komt van de Nederlandse,
Duitse en Belgische verenigingen.

12. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering.

Frans van der Wel
secretaris KvAG


